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We leven in onrustige t�den. In de wereld om ons heen zien we grote
onrust door de oorlogen die er z�n in Oekraïne, Gaza, Congo en waar al niet
meer. Met het aantreden van de nieuwe regering in de Verenigde Staten is
de on-rust alleen maar groter geworden en is het lastig om te doorzien wat
de toekomst zal brengen. Om ons heen zien we ook steeds meer
polarisatie, bevolkingsgroepen die tegen elkaar worden opgezet.
Gemakkel�ke oplossingen voor moeil�ke problemen die maar al te
gemakkel�k gelooft worden. 
     Ondertussen mogen en moeten w� gewoon doorgaan met ons werk en
doen wat onze hand vindt om te doen en mensen verbinden in plaats van
veroordelen. De eerste stappen op weg naar de gemeenteraads-
verkiezingen van 2026 z�n dan ook al weer gezet. Het is belangr�k dat we
als Christen-Unie een duidel�k en verbindend geluid kunnen laten horen in
een gepolari-seerde t�d. 
      In de aanloop naar de verkiezingen z�n we ook bezig met de voorberei-
dingen voor de ALV, we hopen u daar te ontmoeten en een goede t�d met
elkaar te hebben. 
      De wereld om ons heen mag dan wel beangstigend en verwarrend z�n
maar de l�denst�d is begonnen en we leven nu toe naar het Paasfeest. Dat
is alt�d weer een periode van bezinning en inkeer en we mogen daarin
stilstaan b� wat de Heere Jezus voor ons heeft gedaan. Dan hoeven we
niet te tw�felen maar mogen we weten dat H� zal overwinnen.
Ondertussen hoeven w� alleen ons werk maar te doen. Als volgelingen
van Jezus z�n we gezien door God. We worden door Hem aangesproken
met een opdracht in de Wereld. 
      In het evangelie van Johannes staat “Het licht sch�nt in de duisternis en
de duisternis heeft het niet in haar macht gekregen” (Joh 1:5). Het goede
nieuws van Jezus is niet te overmeesteren. Het zal niet worden gedoofd.
Niet door oorlog, niet door ellende, niet door onrecht. 
      Als volgelingen van Jezus worden we ingeschakeld: we ontsnappen
niet aan de wereld maar we z�n er in actief. En als lichtdragers vatten we
moed: het licht sch�nt in de duisternis en de duisternis heeft het niet in
haar macht gekregen. Hiermee kunnen we verder in ons werk voor de
ChristenUnie of waar dan ook in het koninkr�k van God.

Voorwoord vanuit het bestuur 

Wim Vervoorn 
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Veel werk als raadslid vraagt goede voorbereiding, vaak buiten de sch�n-
werpers. De laatste weken springen er twee zaken uit. 

Waald�k 
We werden benaderd door inwoners van Varik en Heesselt omdat z� zich
zorgen maken over de inrichting van de d�k na de d�kverzwaring. De
dorpen Varik en Heesselt onderscheiden zich van de andere Waaldorpen
doordat voor hen de d�k de enige logische ontsluiting is. Andere
Waaldorpen z�n ontsloten door een 2-baansweg waardoor op de d�k veel
minder doorgaand en vrachtverkeer komt. In het Masterplan voor de d�k is
gekozen voor een weg van asfalt zonder bel�ning met aan de Waalz�de
een strook beton van 40 cm en aan de binnenz�de een strook grasbeton
van 40 cm. Buiten de bebouwde komen er drempels om de ca. 400 m. Veel
Waald�kers vrezen dat dit een racebaan wordt. Z� willen daarom
maatregelen om te zorgen voor een betere veiligheid voor fietsers en
voetgangers. Het vraagt vervolgens best veel onderzoek om er achter te
komen of het nu alleen om een gevoel gaat of dat het werkel�k beter is om
iets te doen. Op dit moment sta ik op het standpunt dat aanbrengen van
fietssuggestiestroken de weg voor automobilisten en motorr�ders smaller
doet l�ken waardoor bestuurders meer rekening zullen houden met
zwakke weggebruikers. Ook is het nog mogel�k stukken d�k b� Heesselt
en Op�nen af te sluiten voor snelverkeer, zodat de d�k een minder
aantrekkel�k parcours is voor motorr�ders. 

Vanuit de gemeenteraad 

Kaart van de Waald�k
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Ook hierdoor zal de d�k veiliger worden voor fietsers en wandelaars. En ik
hoop dat als de d�k helemaal gereed is dat onze inwoners en toeristen van
elders kunnen genieten van het mooie uitzicht langs de d�k. Ik pak zelf ook
graag de racefiets voor een stukje ontspanning. Een ritje over de d�k is dan
mooi om te doen.
Maar twee of drie tegenslagen verw�derd van dakloosheid 
Ik luisterde een aflevering van De Ongeloofl�ke Podcast waarin Michelle
van Tongerloo te gast was. Ik werd gegrepen door haar verhaal en las
vervolgens ook haar boek ‘Er komt een land b� de dokter’. Michelle is
straat-arts b� de Pauluskerk in Rotterdam en ziet een schrikbarende
toename van armoede en dakloosheid in Nederland. Buitengewoon
schr�nend dat in een r�k en welvarend land er een aanzienl�ke groep
mensen helemaal buiten de maatschapp� komt te staan, de boel niet meer
op de rit kr�gt en op straat beland. Deze arts geeft aan dat daklozen in
eerste instantie ongedocumen-teerde mensen waren, mensen waarvan de
asielprocedure is afgewezen en die in plaats van het land te verlaten
zonder verbl�fsvergunning in ons land z�n gebleven. Daar kwamen de
laatste jaren veel arbeidsmigranten b� die nadat ze ontslagen waren door
hun malafide uitzendbureau ook hun onder-komen moesten verlaten.
Mensen die, vaak uit schaamte, niet terug gingen naar hun land van
herkomst (ze zouden in Nederland immers veel geld gaan verdienen) en op
straat belanden. In toenemende mate kwamen daar ook gewone
Nederlanders b�, mensen die na een scheiding of een andere tegenslag in
het leven hun woning kw�traakten. “Als we geen netwerk hebben z�n we
allemaal maar twee of drie tegenslagen verw�derd van dakloosheid”’,
moet mevr. Van Tongerloo constateren. Deze schr�nende situatie mag ons
als christenen niet onberoerd laten. Graag willen we daar komende t�d
alert op z�n en meer aandacht aan geven. Wat kan de gemeente hierin
doen? 

Graag ontvangen we als raadsfractie signalen van u als leden over het
thema dakloosheid en armoede. Ook ontvangen we graag input voor
ons verkiezingsprogramma. Waar moeten we met het oog op de
verkiezingen maart 2026 een speerpunt van maken? We horen het
graag van
u want we z�n begonnen met de voorbereidingen daarvoor.

Anne van Rossum
Fractievoorzitter 8



In de afgelopen maanden hebben bestuur en fractie van de ChristenUnie
West Betuwe de eerste stappen gezet naar de gemeenteraadsverkiezingen
op woensdag 18 maart 2026. Een drietal commissies zullen binnenkort
aan de slag gaan: 
· Programmacommissie o.l.v. Govert van Bezoo�en en Fred Temminck 
· Selectiecommissie o.l.v. Bram Trouwborst 
· Campagnecommissie o.l.v. Piet Jan den Dikken 

In de komende ledenvergadering van 16 april zullen w� u nader informeren
aangaande de opdracht van deze commissies, maar bovenal willen w� met
u in gesprek z�n ‘wat uw wens is voor West Betuwe voor de komende v�f
jaar’ 
Graag halen we punten vanuit de diverse kernen in West Betuwe op, die
aandacht moeten kr�gen in het verkiezingsprogramma. 

Binnenkort ontvangt u een enquête van ons waarin u gevraagd wordt input
te leveren voor de programmacommissie. We stellen het zeer op pr�s als u
deze zelf invult en nodigen u uit deze ook door te sturen naar mensen in
uw eigen netwerk en woonachtig in West Betuwe. 

Naast de enquête hebben w� het plan een brainstormsessie te organiseren
voor leden en sympathisanten van de ChristenUnie om de geleverde input
handen en voeten te geven. 

We hopen op deze manier tot een krachtig verkiezingsprogramma te
komen. 

Op weg naar de gemeenteraadsverkiezingen van 2026

Henk van der Kru�t 
Voorzitter bestuur
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Hoe moet het verder in de wereld? Hoe moet het verder in Europa, en in
ons land? Dat z�n vragen die ons zeer ter harte gaan en bezig houden. 
Maar de politieke agenda herinnert ons eraan dat we ons ook moeten gaan
voorbereiden op de gemeenteraadsverkiezingen in 2026. 
De ChristenUnie wil zich vanuit haar christel�k-sociale idealen bl�ven
inzetten voor een constructieve rol en voor kwaliteit in het
gemeentebestuur. 

Daarom z�n we op zoek naar mensen die positief staan tegenover de ambi-
ties van onze part� op gemeentel�k vlak, en daaraan letterl�k 'gezicht'
willen geven. Een mogel�kheid daarvoor is bereidheid om een plaats in te
nemen op de kandidatenl�st van onze part� voor de a.s. gemeenteraads-
verkiezingen. En onze uitnodiging geldt nadrukkel�k ook voor hen die zich
meer actief voor het politieke werk van onze fractie willen inzetten. 

W� nodigen u van harte uit om ons te laten weten of u bereid bent een
plaats op onze kandidatenl�st voor de a.s. gemeenteraadsverkiezingen
in te nemen of te overwegen. Ook als u mensen voor ogen hebt die u
graag op de l�st zou zien, kunt u daarvoor suggesties aan ons doorgeven.
En als u b� de vorige verkiezingen op de l�st stond en daar ook nu weer
welwillend tegenover staat: laat het ons weten. 

Uw bericht zien we graag uiterl�k 16 mei a.s. tegemoet. 
U kunt uw reactie sturen naar email: 
selectiecommissie.cuwb@gmail.com

ChristenUnie West Betuwe zoekt mensen voor op de
kandidatenl�st.

Bram Trouwborst
Voorzitter selectie commissie 
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Op pad als wethouder. Wat speelt er? 1.
In het gemeentebestuur z�n het spannende t�den, waarin we intensief
bezig z�n met b�voorbeeld versnelling van de woningbouw, de
betaalbaarheid van de jeugdzorg en de aanpak van sluipverkeer en van
gevaarl�ke kruisingen. Aan oplossingen op deze terreinen werken veel
medewerkers hard, en vaak duurt het een t�d voordat dat ook zichtbaar
wordt voor inwoners. Als wet-houder financiën schuif ik veel aan b�
andere wethouders die met deze onderwerpen bezig z�n, om zicht te
houden op de financiële kant van hun plannen. Deze week had ik
b�voorbeeld zulke overleggen over de regionale textiel-inzameling en
recycling, de plannen voor warmtenetten in Ensp�k en Geldermalsen en de
woningbouwplannen in Asperen, Deil-West en Gelder-malsen. In zulke
projecten gaat heel veel geld om, daar willen ik en het team Financiën zo
goed mogel�k zicht op hebben. 
 
Wat speelt er op dit moment binnen m�n portefeuille? Enkele highlights.
Eind februari ontvingen inwoners van West Betuwe weer de jaarl�kse aan-
slag gemeentel�ke belastingen. Deze belastingen z�n - helaas - weer wat
gestegen, gelukkig minder dan in omliggende gemeenten. Als gemeente-
bestuur hebben we alles op alles gezet om de kostenst�ging zo klein
moge-l�k te houden. Waarom z�n de belastingen dan toch hoger dan het
voor-gaande jaar? Dat komt in de eerste plaats door grote kosten-
st�gingen in gemeentel�ke projecten (bv bouwmaterialen) en minder
inkomsten van het R�k. Andere redenen z�n: het nieuwe water- en
rioleringsprogramma, waarin West Betuwe heeft afgesproken dat we de
riolering en het watergangen-netwerk verbeteren, om de toenemende
piekbuien te kunnen opvangen. En het komt door hogere kosten b� Avri
voor afvalverwerking en b� het Water-schap voor d�k- en polderbeheer. 
 
Ook z�n begin dit jaar de nieuwe tarieven voor gemeentel�ke heffingen
vast-gesteld, b�voorbeeld voor verbouwingsplannen. Een mooi resultaat
van de inspanningen van ChristenUnie West Betuwe in dit verband is dat
de tarie-ven voor bouwen en verbouwen 'eerl�ker' worden: de kosten van
vergun-ningen voor kleine verbouwingen bl�ven even hoog, maar
bouwbedr�ven en projectontwikkelaars die grotere bouwprojecten
realiseren, gaan meer betalen. Zo gaat gemeente West Betuwe meer
kostendekkend werken en dragen de sterkste schouders evenredig b�.

Vanuit de Wethouder
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2. Werkbezoeken
Ik bracht twee hartverwarmende werkbezoeken aan buitenschoolse
opvang-voorzieningen: Kicks in Asperen en peuteropvang 't Beldertje in
Tricht. 
 
In Asperen was de afgelopen jaren in de Brede School Asperen buiten-
schoolse opvang van Dichtb� Kinderopvang gevestigd. Na de
zomervakantie 2024 moest de school een extra lokaal in gebruik nemen,
waardoor de BSO-groep moest 'bivakkeren' in de centrale gang. Geen
wensel�ke situatie.  
Dichtb� Kinderopvang ging in Asperen op zoek naar een eigen ruimte.
Voet-balvereniging VV Asperen was bereid om de kinderopvang gebruik te
laten maken van hun kantine en de sportvelden. Dichtb� ging hierover in
gesprek met gemeente West Betuwe. We waren graag bereid dit mogel�k
te maken. Begin maart was ik b� de feestel�ke opening van dit nieuwe
concept 'Kicks Buitenschoolse Opvang', met erg enthousiaste
medewerkers, ouders en kinderen. Een hele mooie nieuwe voorziening in
en voor Asperen! 
 
Peuteropvang 't Beldertje in Tricht vierde onlangs het 50-jarig jubileum,
waar ik medewerkers, ouders en omwonenden mocht toespreken. De op-
vang werd in 1974 gestart door een groepje inwoners. De oprichters, in-
middels 70-ers: 'het was de flower-power-t�d, en dit bestond nog niet, dus
z�n w� het gewoon gestart. We zaten vol idealen'. T�dens de borrel
kwamen de foto's van toen op tafel. Nog alt�d heeft 't Beldertje een stevig
netwerk van betrokken buren en vrienden uit Tricht, en scoort de
peuterspeelzaal hoog. Een voorziening - inmiddels onder de vlag van
Fantaziehuis - om trots op te z�n als gemeente, want we willen dat ieder
kind de kans kr�gt zich goed te ontwikkelen, op dit soort f�ne plekken. 

Ik was voor het eerst b� het ChristenUnie-themanetwerk Financiën en
Economie. Het mooie is dat je dan heel makkel�k kunt b�praten met allerlei
ChristenUnie-mensen met veel ervaring. Zo stond ik met Tweede Kamerlid
Pieter Grinwis buiten pizza te eten en kon ik hem allerlei vragen stellen.
Pieter staat consequent bovenaan in allerlei Tweede Kamer-rankings (o.a.
meest effectief in aangenomen moties), dus goeie vraagbaak. We hadden
het over de bezuinigingen van het kabinet op gemeentefinanciën, over de
vraag 'z�n budgetten nou oplossingen voor problemen' en over de
toegenomen onvrede in het land, ook b� de achterban van de CU. Echt een
f�ne plek, dit netwerk, om met andere CU-ers te sparren. 
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Ook bezochten we als College het bedr�f Plospan in Waardenburg. Een
familiebedr�f dat al 37 jaar gevestigd is op het bedr�venterrein in
Waarden-burg. Plospan verwerkt houtresten, zoals zaagsel en houtvezels
tot nuttige eindproducten, zoals strooisel voor de dierhouder� en
houtpellets voor de kachel. Het bedr�f geeft afvalproducten van zager�en
en houtverwerkende industrie een tweede leven in b�voorbeeld stallen en
maneges. Dankz� ruim 9200 zonnepanelen opereert het bedr�f
energieneutraal. Export naar meer dan 60 landen.

3. Onderw�s: aan de slag voor ‘gel�ke kansen voor alle kinderen’!
Korte update uit de portefeuille ‘onderw�s’, waarin onze ambitie is ‘gel�ke
kansen voor alle kinderen’. Heel mooi om hieraan te werken. 
 
Steeds vaker haken tieners of kinderen af op school. Ruim 10% kr�gt wel
eens te maken met Leerplicht en dit percentage st�gt. Hoe kun je hier iets
tegen doen? We hebben daarom o.a. de aandacht voor leerplicht in West
Betuwe uitgebreid. Met onze 3 leerplicht-medewerkers besprak ik hun
prioriteiten. Ze komen in actie b� b�voorbeeld zorgwekkend of afw�kend
verzuim en denken mee met scholen, schoolartsen, jongerenwerkers en de
kinderbescherming. 
 
Soms kan een leerling t�del�k niet naar z�n of haar eigen school, vanwege
allerlei problemen. Daarom z�n er 2 zogenaamde Orthopedagogisch
Didactische Centra (OPDC) in West Betuwe: kleinschalige plekken, waar
kinderen intensieve begeleiding kr�gen van docent-begeleiders, om ze na
een t�dje weer terug te kunnen laten keren naar de reguliere school. Ik
bezocht deze locaties. Echte helden, de docent-begeleiders die hier
werken! 
 
Hoe zorg je ervoor dat 4200 kinderen op 33 basisscholen in West Betuwe
gel�ke kansen kr�gen? Ik ging - samen met gemeentel�k projectleider
Peter Brons - in gesprek met Het Kontakt over scholenbouw op maat, geld
sparen, 

13



14

 > Hier maakte wethouder
Piet Jan den Dikken,
geassisteerd door
kinderburgemeester Tess
Vermeulen, de naam van
het kindcentrum bekend: 
Hof van Oranje. Alle
kinderen van de Jan
Harmenshof en Oranje
Nassauschool waren
aanwezig b� het feestel�ke
moment.

goed contact met alle betrokkenen houden en verder gaan dan 'wettel�ke
taken'. De afgelopen 10 jaar bouwde West Betuwe 11 nieuwe scholen, de
komende jaren pakken we nog 7 scholen aan. Twee grote projecten in
Beesd en Geldermalsen z�n nu in volle gang. Een speerpunt van ons
coalitie-programma: we investeren in de bloei van onze 26 dorpen en
stadjes.

Artikel uit Het Kontakt West Betuwe, februari 2025. 
Redactie: Anne Ruth den Hertog
 
WEST BETUWE • “W� willen ervoor zorgen dat alle deze kinderen gel�ke kansen
kr�gen”, vertelt wethouder Den Dikken. “Daarom z�n w� sinds 2021 bezig met een
plan om er in twaalf jaar t�d voor te zorgen dat alle scholen in West Betuwe aan de
hedendaagse eisen voldoen, en daarbovenop ook nog in andere kwaliteiten
uitblinken. W� hebben b�voorbeeld scholen energie-neutraal en gasvr� gemaakt.
Daarnaast zorgen w� er b� de bouw van nieuwe scholen voor, dat er een gezond en
fris binnenklimaat is en dat het gebouw makkel�k is uit te breiden als er in de
toekomst b�voorbeeld een extra lokaal nodig is.”
 
Sinds 2021 z�n het IKC BinnensteBuiten in Tricht, de Brede School in Sp�k en
Kindcentrum De Plantage in Meteren gebouwd. Ook z�n de Rehoboth-school en De
Morgenster, allebei in Geldermalsen, gerenoveerd. Verder z�n er dertien scholen,
met hulp van een provinciale subsidie, verduurzaamd en voorzien van een gezond
binnenklimaat. “Op dit moment z�n we bezig met twee grote projecten: de
nieuwbouw van de Brede School in Beesd en de nieuwbouw van Kindcentrum
Geldermalsen. De Brede School in Beesd verhuist in de meivakantie al”, vertelt Peter
Brons, projectleider b� de gemeente trots. 



Piet Jan Den Dikken 
Wethouder

Brons: “Ook z�n we bezig met de voorbereiding om D’n Bogerd in Geldermalsen en
De Bloeiende Betuwe in Rhenoy te vernieuwen. Daarna gaan we aan de slag met De
Lokhorstschool in Deil en de Burgemeester Westerbeek van Eertenschool in Varik.
Daarna z�n De Rietschoof uit Op�nen, De Freule van Pallandtschool uit Neer�nen en
de De Waerdenburght uit Waardenburg aan de beurt binnen het twaalfjarig scholen
plan”, vult Den Dikken aan.

Den Dikken: “Veel gebouwen z�n vlak na de oorlog gebouwd en hard aan
vernieuwing toe. Ook is het onderw�s continue in beweging waardoor de manier
van lesgeven verandert. Deze vernieuwde manier vraag ook om een andere indeling
van een gebouw. De nieuwe gebouwen die w� nu binnen onze gemeente realiseren
z�n flexibeler en kunnen aangepast worden.” Een voorbeeld van een andere
indeling is te zien in de school BinnensteBuiten in Tricht. Er is geen echte ‘klassieke’
gang in het gebouw. Zo loopt men door allemaal werkplekken heen om b� andere
lokalen te komen.

In de voorbereidingen van de bouw- of renovatieplannen praat de gemeente met de
schoolbesturen, maar ook met kinderopvangorganisaties, verenigingen en
dorpsraden die gebruik maken van het gebouw. “Door het nauwe
samenwerkingsverband, weten de besturen ons makkel�k te vinden en is er een f�ne
relatie. Het mooie is: b� elke school z�n de wensen van de gebruikers weer anders.
Daarom bouwen we nooit twee keer hetzelfde gebouw”, aldus de wethouder.

In veel kernen versch�nen er brede scholen. Meerdere scholen in één gebouw.
“Hierdoor kunnen scholen hun eigen manier van onderw�s bl�ven geven met hun
eigen identiteit én bl�ven bestaan. Ook kun je op deze manier - omdat je met
meerdere organisaties bent - meer investeren in b�voorbeeld speelattributen, een
keuken, een kopieerruimte en een buitenterrein. Daarnaast bespaart gebouwen
delen ook veel kosten op het gebied van energie, ruimte en onderhoud”, legt Den
Dikken uit.

Ouders, kinderen en leerkrachten reageren enthousiast op de nieuwe gebouwen.
“Van veel leerkrachten hoor ik dat ze niet snappen hoe ze ooit genoegen namen met
hun vorige gebouw. En aan de kinderen kan je gewoon zien dat ze genieten van het
nieuwe gebouw”, aldus Den Dikken. “Verder trekt een mooie, nieuwe school 
ook nieuw personeel aan.”
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De afgelopen weken stonden er weer twee waardevolle
fractievergadering-en op de agenda: in Sp�k en in Tricht. Beide dorpen
hebben hun eigen uitdagingen en kansen, en als ChristenUnie zetten we
ons in om de lokale gemeenschap zo goed mogel�k te ondersteunen. 

Sp�k: 
In Sp�k bespraken we het CPO-project (Collectief Particulier
Opdrachtgever-schap). Het oorspronkel�ke plan bleek lastig haalbaar,
maar na aanpassing-en l�kt er nu meer perspectief te z�n. We houden dit
nauwlettend in de gaten en zullen indien nodig actie ondernemen. Ook de
woningbouw kwam aan bod. Er is een plan voor de sloop en nieuwbouw
van sociale huurwoningen. Belangr�k voor ons is dat de nieuwe woningen
eerst gebouwd worden, voor-dat de oude gesloopt worden. Zo kunnen de
inwoners van Sp�k in hun eigen dorp bl�ven wonen zonder t�del�ke
verhuizing. Een ander aandachtspunt was de looproute naar de speeltuin.
Momenteel moeten kinderen en ouders meerdere keren oversteken om er
te komen, wat onnodige risico’s met zich meebrengt. Dit speelt niet alleen
in de vr�e t�d, maar ook onder schoolt�d. Omdat het schoolplein klein is,
spelen kinderen regelmatig in de speeltuin t�dens de pauzes, waardoor ze
extra vaak de weg over moeten steken. W� pleiten daarom voor een
veiligere oplossing, zodat de speeltuin beter bereikbaar wordt zonder
gevaarl�ke situaties. 

Tricht: 
Ook in Tricht stond een CPO-project op de agenda, met plannen voor vier
levensloopbestendige woningen en vier starterswoningen. Het proces ver-
loopt langzaam, maar er l�kt nu eindel�k schot in de zaak te zitten. Als
ChristenUnie zetten we ons hier graag voor in, omdat we geloven in toe-
gankel�ke en toekomstbestendige woonmogel�kheden. Daarnaast be-
spraken we een belangr�k onderwerp dat door de inwoners zelf is
aangedragen: de pioenrozenteler. Het is essentieel dat de gemeente goed
in contact bl�ft met zowel de teler als de dorpsbewoners. Dit verloopt niet
alt�d soepel, en daar moet verbetering in komen. Een mooi positief punt
was het dorpshuis, dat dankz� de inzet van vr�willigers volop bruist van
activiteiten. Opvallend is dat ook nieuwe inwoners, de zogenaamde
‘import’, zich steeds meer mengen in het dorps-leven. Volgens een dorps- 
bewoner ben je pas een echte Trichtenaarna drie generaties, maar 
het is goed om te zien dat iedereen zich welkom voelt en actief 
deelneemt aan het gemeenschapsleven.

Fractievergaderingen in Sp�k en Tricht

Ruurd Spoelstra
Burgerraadslid 

16



Een netwerk zoals je dat zelf zou willen hebben
Een goed eigen netwerk, hoe waardevol is dat!? Nieuwkomers in
Nederland hebben het extra hard nodig maar staan vaak met 1-0 achter
als ze het willen opbouwen. Stichting Integreren doe je samen! is een
Opstapnetwerk voor en van statushouders en mensen of organisaties die
iets voor hen willen betekenen. 
Integratie is geen eenrichtingsverkeer, maar een proces waarb� we elkaar
verder helpen, inwoners, (formele en informele) organisaties, nieuwkomers.
De kracht van het netwerk ligt in de wederz�dse betrokkenheid en de wil
om ook echt “samen redzaam” te z�n: iedereen brengt iets in, en iedereen
ontvangt iets terug. Activiteiten, verbinding en kennisuitwisseling staan
centraal met als doel dat iedereen een kans kr�gt zich welkom te voelen en
volwaardig deel te nemen in de samenleving.
Via allerlei activiteiten zoals fietsles, taalkringen, aanschuiftafels, worden
nieuwkomers op een positieve manier zichtbaar. Vr�willigers helpen met
het vinden van (vr�willigers)werk, verbeteren van taalvaardigheden, of het
navigeren door bureaucratie. Tegel�kert�d verr�ken ze hun leven en leren
ze van de unieke perspectieven van nieuwkomers, zoals vanzelfsprekende
gastvr�heid en de cultuur van “elkaar helpen”. 
Door ook kennis en ervaringen met meer formele organisaties te delen,
ontstaan ook met hen verbindingen en wordt hun werk leuker en
gemakkel�ker. Deze samenwerking versterkt dus niet alleen de individuen,
maar ook de gemeenschap als geheel.
Het opstapnetwerk biedt zo niet alleen statushouders een steuntje in de
rug, maar creëert ook verbinding tussen diverse groepen in de
samenleving.
 
Marieke Minnee Penningmeester
Mar�ke van den Bosch Voorzitter
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Op een mooie woensdagmiddag in februari ontvingen we de ChristenUnie
fractie in de Gelderse Staten. Onze fractie en de Arnhemmers bezochten
eerst de bouwlocatie van de Brede school in Beesd waar we rondgeleid
werden door projectleider Peter Brons. Een super duurzame school,
volledig in houtbouw, biobased, met sedumdak en een deels groene gevel.
Door een motie van de ChristenUnie werd dit bouwplan vervroegd, en de
meerkosten daarvoor worden betaald door het het woningbouwplan dat
straks mogel�k is op de locatie waar nu nog de St. Antoniusschool staat.
Deze school betrekt straks samen met De Lingelaar, buitenschoolse
opvang en de bibliotheek één gebouw. Bovendien z�n er 2 verbindingen
met het naastgelegen Klokhuis en de sportzaal. In december hees Piet Jan
samen met leerlingen de vlag voor het bereiken van het hoogste punt. Het
komende schooljaar zitten beide scholen in deze school. 
  
Na het bezoek aan Deil waren we samen met meerdere raadsfracties uit
het Gelders Rivierengebied in onze Raadszaal. We bespraken onder andere
de ontsluiting van Geldermalsen Oost (belang West Betuwe) en de
ontsluiting Tiel West (belang gemeente Tiel). Ook brachten w� het
onderwerp staalslakken in Sp�k in en de risico’s die we hier als gemeente
mee lopen. 
  
Goed om elkaar in de verschillende bestuurslagen te spreken zodat we van
elkaar weten welke knelpunten er z�n en we oplossingen 
kunnen aandragen voor elkaars problemen. Een mooie en 
leerzame middag.

Statenfractie Gelderland op bezoek in Beesd en
Geldermalsen
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Anne en Piet Jan vroegen ook aandacht voor de golfbaan in Sp�k, waar
sinds enkele jaren 30.000 vrachtwagenladingen staalslakken liggen,
restmateriaal van Tata Steel. Het materiaal dient als ophoogmateriaal,
maar zorgt in Sp�k voor milieurisico’s. Begin 2025 nam de gemeenteraad
van West Betuwe daarom een motie aan, met daarin de oproep aan de
R�ksoverheid om een landel�k noodfonds in het leven te roepen. Anne en
Piet Jan brachten deze oproep over. Pieter onderstreepte van harte onze
zorg en zegde toe hierover vragen te gaan stellen aan de minister.  
  
Anne en Piet Jan vroegen in het gesprek tenslotte opnieuw aandacht voor
de negatieve gevolgen van de dichtgeslibde A2 voor een aantal dorpen in
West Betuwe: het sluipverkeer neemt steeds verder toe. De regio
Rivierenland pleit daarom al geruime t�d voor verbreding van de A2. Pieter
Grinwis neemt dit pleidooi mee naar de Tweede Kamer.  
  
Lees meer over dit bezoek op onze website westbetuwe.christenunie.nl.  
 

Westbetuwse knelpunten op agenda van landel�ke
ChristenUnie
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Deze week spraken fractievoorzitter Anne
van Rossum en wethouder Piet Jan den
Dikken met ChristenUnie- tweede-
kamerlid Pieter Grinwis, in het
Tweedekamerge-bouw in Den Haag.
Anne en Piet Jan vroegen aandacht voor
enkele grote knel-punten in West
Betuwe.  
  
Anne van Rossum stelde de afgelopen
periode al veel vragen aan het West-
betuwse College over de grote behoefte
van jongeren aan goedkope woningen.
Pieter Grinwis lichtte een aantal nieuwe
landel�ke fondsen en regels toe, die er
mede dankz� de ChristenUnie z�n ge-
komen.  
  
 
 

https://westbetuwe.christenunie.nl/
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In verband met de Gemeenteraadsverkiezingen in maart 2026 
z�n we op zoek naar sponsoren die ons financieel willen
ondersteunen in de campagne voor de gemeenteraads- 
verkiezingen. 

Het ontwikkelen en verspreiden van campagnemateriaal en het
campagnevoeren gaat gepaard met extra kosten. Daarom willen w� u
uitnodigen een gift te doen om dit financieel mogel�k te maken. Dit kunt u
doen met een eenmalige gift, danwel met een maandel�kse terugkerende
gift tot aan de verkiezingen voor een vast bedrag per maand. De plaatsel�ke
vereniging van de ChristenUnie heeft een ANBI status, waardoor uw giften
aftrekbaar z�n voor de belastingdienst. 

U kunt uw gift overmaken naar Bankrekening NL 97 INGB 0006 0899 71
t.n.v. Penningmeester ChristenUnie West Betuwe onder vermelding gift
campagne GR 2026 

Helpt u ons mee met uw gift? 
Hartel�k bedankt 
Bestuur en fractie ChristenUnie West Betuwe

Sponsoren gezocht 


